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Wietteelt 

Een meerderheid van de Tweede Kamer is voor het gecontroleerd telen van wiet.     
 
In hoeverre ben je het (on)eens met de volgende stellingen? 
 

 
Toelichting 
Zeer mee 
eens 

 Eindelijk worden ze wakker. 

 Met een gereguleerde wiet teelt houd de overheid nog enigszins overzicht. 

 Probleem. Den Haag wil er niet aan! 

 Voorstander van medicinale wiet 

 Wij hebben altijt veel ovelast gehat van drugsrunners mijn burman altijt wiet 
planten in de tuin de politie en de gemeente woningbouw die heeft er geen moeite 
mee zoon eigenbelang lullers zijn dat hier hun hebben er zelf geen moeite mee dan 
vinden hun dat wel goet ha. 

Neutraal  Ik ben er niet zeker van of gereguleerde wietteelt wel de oplossing is voor het 
terugdringen van de illegale teelt. 

 Misschien is het wel goed want er gaat veel (zwart) geld in om. maar er zijn 
uiteraard veel nadelen aan verbonden 

Mee 
oneens 

 Het moet helemaal verboden worden,het gewoon roken word aan banden gelegd 
en dit zou mogen. 

Zeer mee 
oneens 

 Criminelen zitten niet in de wietteelt voor biologische of medische redenen. Voor 
hen is wietteelt enkel een middel om inkomsten te vergaren. Als de wietteelt 
gelegaliseerd wordt (en het dus voor criminelen niet meer interessant is) zoeken ze 
weer een andere tak van sport. 

 Net zo min als nu is regulering mogelijk. De branche is schimmig de criminele 
belangen groot. 

 Wiet is de springplank tot andere drugs! 
Weet niet  Als ze alles zouden gebruiken wat ze vangen(van de dealers) om de gebruikers hun 

genot te gunnen dat zou al miljoenen opleveren,waarom dat niet kan weet ik niet. 
 

25% 

39% 

15% 

10% 
7% 

4% 

0%

5%

10%

15%

20%

25%

30%

35%

40%

45%

Zeer mee eens Mee eens Neutraal Mee oneens Zeer mee
oneens

Weet niet

5. “Wietteelt moet gereguleerd plaatsvinden” 
(n=488) 
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Toelichting 
Zeer mee 
eens 

 Als je het niet probeert,weet je het niet. 

 Hier in horst hebben daar geen moeite mee die eigenbelang lullers ik weet dat 
door mijn buurman 

Mee eens  Helaas zal er altijd een gedeelte illegaal blijven. 

 Het zal wel een hele tijd duren maar er zullen zeker minder telers zijn. De prijs gaat 
in ieder geval wel omlaag 

 Is er dan extra bewaking nodig want anders hebben we het volgende probleem dat 
de kas leeggeroofd wordt tegen de tijd dat de planten geoogst gaan worden 

Neutraal  Er zal voor export zeker nog illegaal gekweekt worden. 

 Ik betwijfel of dat zo is!  Veel wiet van de illegale wietteelt verdwijnt naar het 
buitenland, ook als het traject in Nederland wordt gelegaliseerd. 

 Je hoopt dat het de oplossing is, maar alle ins en outs kan ik hier nu niet van 
overzien 

 Want Criminelen zijn en blijven criminelen en denk dat je dan de telers permanent 
moet gaan beschermen.  en nog niet te denken aan verdere gevolgen van 
criminelen. Of zie ik het te duister in. 

 Zal de toekomst uitwijzen 
Mee 
oneens 

 Criminelen weten toch wel wegen te vinden om buiten de legaliteit te blijven. 

 De criminaliteit zal er niet allemaal mee worden opgelost  maar als je niets doet is 
er zeker criminaliteit en zo hef je wel een rare situatie op dat je er wel een 
bepaalde hoeveelheid mag kopen maar hoe het binnenkomt is illegaal. 

 Er zal altijd een deel in het illegale circuit blijven. Dat is met alles. Dus ook met dit. 
Zeer mee 
oneens 

 De illegale wietteelt blijft en de gecontroleerde telt komt er bij!! 

 De teelt van wiet en het gebruik hiervan moet totaal verboden worden in 
Nederland. Ik zie en verneem te veel problemen met jonge mensen in het dorp die 
verslaafd zijn geraakt en gekke dingen doen. 
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6. “Gecontroleerde wietteelt is de oplossing voor illegale 
kwekerijen en de criminaliteitsproblemen” 

(n=489) 


